
1 
 

PROTOKÓŁ NR 5/24 
KOMISJI REWIZYJEJ RADY POWIATU W GRYFINIE  

z dnia 16 października 2024 r.  
 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:30 i trwało do godz. 14:45 w siedzibie Starostwa 
Powiatowego w Gryfinie. W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - 
zał. nr 1), Wicestarosta Gryfiński Wojciech Konarski, Sekretarz Powiatu Magdalena 
Pieczyńska, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna Nikitińska, Naczelnik Wydziału 
Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik-Śmiałkowska, Dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska, Zastępca Naczelnika Wydziału Remontów, 
Inwestycji i Zamówień Publicznych Marcin Wypchło, Naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego Krzysztof Krawczyk oraz Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień. Posiedzenie otworzyła, stwierdziła kworum  
i poprowadziła je Przewodnicząca Marianna Kozik. Tematami posiedzenia była analiza  
i opiniowanie projektów uchwał na V sesję Rady Powiatu w Gryfinie, zapoznanie się  
z protokołem nr 1/24 Zespołu Kontrolnego z przeprowadzonej kontroli w zakresie sprawdzenia 
przebiegu monitorowania realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych w Powiecie Gryfińskim na lata 2023-2029” za okres od 2023 r. do czasu 
przeprowadzenia czynności kontrolnych oraz wypracowanie wystąpienia pokontrolnego oraz 
powołanie Zespołu Kontrolnego do przeprowadzenia kontroli w zakresie spełniania standardów 
w placówkach opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych przez Powiat Gryfiński. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 5 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie został 
przedstawiony i stanowi zał. nr 2.  
 
Ad. 3 Protokół nr 4/24 Komisji Rewizyjnej z dnia 29 sierpnia 2024 r. został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Ad. 4  Analiza i opiniowanie projektów uchwał na V sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy najmu, której przedmiotem jest część tej samej nieruchomości, 
położonej w Chojnie przy ul. Dworcowej 1 (druk nr 1/V): 

 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna 
Nikitińska powiedziała, że Sąd Rejonowy w Gryfinie wynajmuje w budynku  
przy ul. Dworcowej 1 dwa pomieszczenia z przeznaczeniem na archiwum. Umowa była 
zawarta na okres do 3 lat, jeżeli umowa jest zawierana na okres powyżej 3 lat, wymaga to zgody 
Rady Powiatu. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  
w najem na czas nieoznaczony części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Gryfińskiego (druk nr 2/V): 
 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna 
Nikitińska powiedziała, że wyprowadza się najemców z budynku po byłej szkole specjalnej. 
Dodała, że były podpisane dwie umowy najmu i budynek jest w złym stanie technicznym, więc 
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musi być zwolniony. Z utrzymaniem tego budynku wiążą się duże opłaty, jeśli chodzi o ciepło 
i zaproponowano rozwiązanie umów za zgodą stron. Naczelnik poinformowała, że najemcy się 
zgodzili i zaproponowano lokal zastępczy w budynku na ul. Niepodległości 39. Potrzebna jest 
uchwała Rady Powiatu z uwagi na to, żeby zawrzeć z najemcami umowę na czas nieoznaczony 
na ten lokal. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia na rok 2025 
wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 
strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 
pojazdu (druk nr 3/V): 

 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik-Śmiałkowska 
powiedziała, że projekt uchwały dotyczy stawek za holowanie i parkowanie pojazdów 
usuwanych z dróg Powiatu Gryfińskiego. Zgodnie z ustawą Prawo o ruchu drogowym, Rada 
Powiatu ma obowiązek przyjąć wysokość tych stawek, posługując się obwieszczeniem Ministra 
Finansów, który na każdy kolejny rok kalendarzowy ustala maksymalne stawki, których Powiat 
nie może przekroczyć. Naczelnik dodała, że na rok 2025 zostały przyjęte maksymalne stawki 
tylko w trzech przypadkach. W przypadku pojazdów usuwanych do 3,5 tony stawka Ministra 
to 716 zł i taką wpisano w uchwale, ponieważ Powiat płaci przedsiębiorcy, który usuwa pojazdy 
więcej (800 zł). Tak samo jest w przypadku pojazdów przewożących materiały niebezpieczne, 
zastosowano stawki maksymalne zarówno przy usuwaniu, jak i przechowywaniu pojazdów,        
z tego względu, że nie ma wyłonionego przedsiębiorcy, bo żaden nie zgłasza się w ramach 
przeprowadzanych postepowań. Naczelnik powiedziała, że w każdym innym przypadku 
przyjęto stawki, które są w podpisanych umowach z przedsiębiorcami z tego względu, że takie 
pojazdy jak motocykle czy pojazdy między 3,5 tony, a 16 ton nie są holowane, więc tego nie 
brano pod uwagę. Podwyższono stawki pojazdów, które są najczęściej holowane, tj. do 3,5 tony 
i powyżej 16 ton. Powiat płaci przedsiębiorcy 20,91 zł za przechowywanie pojazdu, więc 
podwyższono stawkę do 40 zł za dobę przechowywania. Naczelnik poinformowała,  
że proponuje się takie stawki z tego względu, że to zadanie od wielu lat przynosi stratę, dopłaca 
się do tego dosyć dużo. W ubiegłym roku holowanych było 15 pojazdów, z czego 6 zostało 
nieodebranych. Trzeba było rozliczyć umowę i były to koszty w tysiącach złotych. Koszty które 
poniósł Powiat i zapłacił przedsiębiorcom do końca września 2024 r., biorąc pod uwagę  
również rok 2023, to 44 763,74 zł. 
 
Przewodnicząca Komisji Marianna Kozik zapytała, czy jest możliwość ściągalności.  
 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik-Śmiałkowska 
odpowiedziała, że możliwość daje ustawa. Zapisane w niej jest, że Powiat powinien nałożyć 
decyzją koszty za usunięcie, parkowanie i właściciel pojazdu powinien to zapłacić, ale niestety 
ściągalności nie ma. Dodała, że tam, gdzie nie można znaleźć właściciela i trwają w sądzie 
długie postepowania, zanim orzeczony zostanie przepadek, to Powiat ponosi koszty.  
 
Radny Grzegorz Dobrowolski zapytał, jakie okoliczności muszą zaistnieć, żeby auto zostało 
usunięte i w jakim terminie. Czy jest to okres zalegania 3 miesięcy, czy miesiąca. Zapytał, jakie 
są newralgiczne miejsca i skąd te auta zazwyczaj są usuwane.  
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Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik-Śmiałkowska 
odpowiedziała, że z parkingu nikt auta nie usunie, chyba, że nie ma tablic rejestracyjnych. 
Ustawa reguluje, że jeżeli policja zatrzymuje pojazd do kontroli i nie ma ważnego OC, może je 
zholować. Dodała, że jeżeli była kolizja, wypadek, a kierowca został zabrany do szpitala i nie 
ma kto kierować, to pojazd zostanie zholowany. Jeżeli przekracza dopuszczalną masę, jeżeli 
zostanie pozostawiony w miejscu, gdzie zagraża to bezpieczeństwu, także zostanie zholowany. 
Nie tylko policja wystawia takie dyspozycje usunięcia, inspekcja transportu drogowego także, 
np. dla zagranicznych przedsiębiorców, którzy nie maja opłaconej kaucji, czy odpowiednich 
zezwoleń na poruszanie się po drogach, to również są holowane takie pojazdy. Naczelnik 
powiedziała, że zawsze można odstąpić od tego holowania, nawet jeżeli ktoś jest pod wpływem 
i nie powinien jechać to, jeżeli jest pasażer, może to auto zabrać i odprowadzić.  
 
Radny Grzegorz Dobrowolski zapytał, czy przed zabraniem takiego auta powiadamia się 
właściciela pojazdu. 
 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik-Śmiałkowska 
odpowiedziała, że przed zabraniem pojazdu nie powiadamia się właściciela. Dyspozycje 
usunięcia pojazdów wydaje organ do tego uprawiony zgodnie z ustawą, czyli np. policja, ale 
jak auto trafia na parking strzeżony, to oczywiście właściciel musi zostać odpowiednio 
powiadomiony. Dodała, że właściciel ma termin 3-mięsieczny na odebranie pojazdu z parkingu. 
Jeżeli nie odbiera tego pojazdu z parkingu, Powiat składa wniosek do sądu o orzeczenie 
przepadku na rzecz Powiatu. Powiedziała, że czas 3-miesięcy i tak się wydłuża z tego względu, 
że często nie można znaleźć właściciela pojazdu, ponieważ jest to osoba, z którą nie ma żadnego 
kontaktu, nie odbiera korespondencji. To są naprawdę trudne i długie postepowania. Dodała, 
że na pewno nie jest tak, że „dzisiaj zabieramy komuś na drodze”, dyspozycja jest wydana i już 
żadnej wiedzy nie ma i nie ma kontaktu. Zawsze próbujemy poinformować właściciela, bo sąd 
odrzuci wniosek o orzeczenie przepadku, jeżeli nie będzie skutecznie powiadomiony właściciel 
pojazdu albo inna osoba jego pełnomocnik lub reprezentant.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  

nr LVII/421/2024 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 7 marca 2024 r. w sprawie 
określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 r. (druk nr 4/V): 
 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
powiedziała, że co roku Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przekazuje według algorytmu pulę środków dla Powiatu Gryfińskiego. Wiosną Rada Powiatu 
dzieli środki na poszczególne zadania i taki podział jest w załączniku do projektu uchwały. 
Dodała, że pod koniec roku dokonuje się przesunięć ze względu na to, żeby maksymalnie 
wykorzystać przyznane środki dla mieszkańców Powiatu Gryfińskiego, dla osób 
niepełnosprawnych. Na dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny to są tzw. 
ortopedyki – pampersy, kule, protezy przeznaczono 896 000,00 zł. Dyrektor poinformowała, 
że przewiduje się, że do końca roku wydadzą 800 000,00 zł, dlatego chcieliby przerzucić kwotę 
96 000,00 zł na turnusy rehabilitacyjne, ponieważ na to zadanie nie doszacowano kwoty.  
90 osób niepełnosprawnych i 28 opiekunów oczekuje na dofinansowanie do turnusu 
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rehabilitacyjnego. Dodała, że ma nadzieję, że do końca roku zdążą jeszcze wydatkować środki 
na ten cel, żeby nie oddawać ich z powrotem do PFRON-u. 
 
Przewodnicząca Komisji Marianna Kozik zapytała, czy turnusy rehabilitacyjne są dla osób, 
które są pod pieczą PCPR-u. 
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
powiedziała, że wnioski składają osoby niepełnosprawne. Jeżeli dana osoba potrzebuje 
opiekuna, to jest możliwość pojechania z nim. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia do realizacji  

oraz złożenia wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia inwestycyjnego  
pn.: „Modernizacja energetyczna budynku Zespołu Szkół Ponadpodstawowych  
w Gryfinie przy ul. Łużyckiej 91” (druk nr 5/V): 

 
Zastępca Naczelnika Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Marcin 
Wypchło powiedział, że w naborze ogłoszonym przez Narodowy Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej ze środków z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania 
Odporności (KPO) pod nazwą „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej 
szkół”, jednym z wymaganych załączników jest uchwała organu stanowiącego o przyjęciu do 
realizacji oraz do złożenia wniosku o dofinansowanie. 
 
Radny Grzegorz Dobrowolski zapytał, jaka będzie forma przedsięwzięcia. 
 
Zastępca Naczelnika Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Marcin 
Wypchło powiedział, że jest 6 głównych usprawnień. Jednym z nich jest docieplenie 
stropodachu z wdmuchiwaniem celulozy i zostało to już wykonane w 2023 roku. Dodał,  
że drugim elementem jest wymiana instalacji centralnego ogrzewania, co zakończono,  
a protokoły odbioru podpisano 30 września. W nowy sezon grzewczy weszli już z całkowicie 
nową instalacją, od węzła jest nowy rozdzielacz. Powiedział, że trzecim elementem jest 
kompleksowe wykonanie wentylacji mechanicznej z rekuperacją. Czwartym elementem będzie 
wymiana całkowita stolarki okiennej na nowe pakiety 3-szybowe spełniające aktualne warunki 
techniczne. Będzie także wymiana całkowita instalacji oświetleniowej na LED-ową oraz 
instalacja około 40 kilowatów paneli fotowoltaicznych.  
 
Radny Grzegorz Dobrowolski zapytał, czym jest to opalane na dzień dzisiejszy. 
 
Zastępca Naczelnika Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Marcin 
Wypchło powiedział, że jest to miejski węzeł cieplny.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gminie Mieszkowice, Widuchowa i Cedynia (druk nr 6/V): 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Krzysztof Krawczyk powiedział,  
że prezesi ochotniczych straży pożarnych w Mieszkowicach, Widuchowie i Piasku zwrócili się 
z wnioskami o udzielenie dotacji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu wyposażenia  
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i sprzętu strażackiego. Dodał, że jeżeli chodzi o OSP w Mieszkowicach, to jest to 
dofinansowanie w wysokości 2 500,00 zł na zakup ubrania bojowego, dla OSP w Widuchowej 
1 500,00 zł na dofinansowanie zakupu piły łańcuchowej do drewna, a kwota 2 000,00 zł dla 
OSP w Piasku na dofinansowanie zakupu lancy gaśniczej kominowej. Umowa zawierana jest  
z gminami, które zakupują bądź przekazują pieniądze dla ochotniczych straży pożarnych.  
 
Przewodnicząca Komisji Marianna Kozik zapytała, czy wszystkie gminy mogą występować. 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Krzysztof Krawczyk odpowiedział, że tak, 
dla OSP.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie poparcia inicjatywy Sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego dla utworzenia Okręgowej Komisji 
Egzaminacyjnej w Szczecinie  (druk nr 7/V): 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że otrzymali prośbę od Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego  
o wsparcie inicjatywy, którą sejmik podjął w dniu 30 września uchwałą w sprawie utworzenia 
Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej w Szczecinie. Zarząd wyraził wolę wsparcia tej inicjatywy 
poprzez przygotowanie projektu uchwały, natomiast całe uzasadnienie znajduje się  
w stanowisku do uchwały sejmiku.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2024 rok (druk nr 8/V): 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że w materiałach sesyjnych przedstawione 
zostały dwie zmiany budżetu powiatu, w związku z tym, że sesja Rady Powiatu pierwotnie była 
planowana na 10-ego października. W trakcie dostarczania materiałów okazało się, że jeszcze 
są istotne sprawy, które należałoby wprowadzić do sesji. Dodała, że w pierwszym projekcie 
uchwały, na druku nr 8, zgodnie z wnioskiem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Gryfinie w trzech domach pomocy prowadzonych przez stowarzyszenia,  
a nadzorowanych przez Dyrektora PCPR nastąpiło zwiększenie kosztów utrzymania 
mieszkańca, które po wydanych decyzjach wynosi 1 684 337,05 zł. Są to środki zwiększające 
dochody tych placówek, jak również o tę kwotę zostają zwiększone wydatki. Dom Pomocy 
Społecznej w Dębcach – 600 269,05 zł, DPS w Trzcińsku-Zdroju – 458 068,00 zł, natomiast 
DPS w Moryniu – 626 000,00 zł. Jest to wyliczane w przeliczeniu na jednego mieszkańca.  
Są to domy pomocy społecznej prowadzone przez stowarzyszenia, ta kwota związana jest  
z tym, że w trakcie roku wydawane są decyzje, jeżeli zmianie ulega kwota utrzymania jednego 
pensjonariusza koszt utrzymania pensjonariusza ogłaszany jest przez Wojewodę 
Zachodniopomorskiego i na podstawie wzrostu średnich cen utrzymania dps-y waloryzują 
swoje koszty związane ze swoimi pensjonariuszami. Waloryzacja przeprowadzona jest od 
kwietnia-maja na podstawie wydanych decyzji, przepisów, ile ta należność od każdego  
z pensjonariuszy będzie wynosiła w zależności od liczby pensjonariuszy w danym dps.  
W związku z tym zwiększane są kwoty w poszczególnych dps i o taką samą kwotę zwiększane 
są wydatki. Ta kwota ponownie jest brana do średnich kosztów utrzymania i na 2025 r. kwota 
będzie wyliczana jako średnia na koszt utrzymania jednego pensjonariusza. Skarbnik 
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powiedziała, że otrzymano także środki z Funduszu Pracy na realizację Rządowego Programu 
„Dofinansowanie wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych i prowadzących rodzinne 
domy dziecka na lata 2024-2027”. Dodała, że zgodnie z wnioskiem Dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie, na ten cel wprowadza się kwotę 35 844,00 zł zarówno 
po stronie dochodów, jak i wydatków. Następnie, wniosek Naczelnika Wydziału Remontów, 
Inwestycji i Zamówień Publicznych dotyczy paragrafu majątkowego 605, z którego zmniejsza 
się plan finansowy o kwotę 13 600,00 zł. Zwiększa się natomiast wydatki w dziale 750,  
w paragrafie 461. Jest to zapłata za odwołanie do Prezesa Urzędu Zamówień Publicznych  
w związku z realizacją przetargu na zadanie dot. wykonania centralnego ogrzewania w ZSP  
w Gryfinie. Zarząd Powiatu wyłonił Wykonawcę wybierając niższą ofertę. Drugi oferent 
odwołał się do Prezesa Urzędu Zamówień Publicznych uznając, że pierwszy oferent znacznie 
zaniżył cenę. Pierwszy oferent nie udzielił wyjaśnień przed Prezesem UZP, ale Powiat 
Gryfiński jest zamawiającym i koszty postępowania są po stronie Powiatu. W wyniku czego 
Zarząd Powiatu musiał wybrać droższą ofertę. Realizacja tego zadania została zakończona. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2024 rok (druk nr 9/V): 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że zgodnie z wnioskiem Naczelnika Wydziału 
Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki wprowadza się kwotę 18 000,00 zł zarówno po stronie 
dochodów, jak i po stronie wydatków. Jest to darowizna, którą Powiat otrzymał od Fundacji 
PGE z przeznaczeniem na realizację wydarzenia „Powiatowy Piknik Niepodległościowy 
2024”. Dodała, że następna kwota 110,00 zł dotyczy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie, 
która z tytułu środków zgromadzonych na rachunku miała oprocentowanie i są to odsetki, które 
muszą być wprowadzone po stronie dochodów i po stronie wydatków dla czystości budżetu. 
Następnie, wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie w sprawie 
zwiększenia planu dochodów i wydatków w kwocie 25 800,00 zł z przeznaczeniem na wkład 
własny pokryty przez rodziców dotyczy 10% wkładu własnego do wycieczki. Na podstawie 
porozumienia z Ministerstwem Edukacji i Nauki, szkoła otrzymała środki finansowe na ten cel 
i w zapisie tej umowy jest ujęte, że 10% należy zabezpieczyć z tzw. wkładu własnego i ten 
wkład będzie pochodził z spłat rodziców. Skarbnik powiedziała, że następny punkt, czyli 
wniosek Wicedyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Chojnie dotyczy 
tego samego programu realizowanego z Ministerstwa, tj. „Podróże z klasą”, gdzie wkład 
własny jest niższy, bo kwota dofinansowania również była niższa, tj. 10%, czyli 2 500,00 zł. 
Następnie wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie dotyczy 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych pn. „Aktywny 
samorząd”. Wpłynęła II transza, jest to kwota 163 902,01 zł i zgodnie z wnioskiem, wprowadza 
się ją po stronie dochodów i wydatków. Skarbnik poinformowała, że następny jest wniosek 
Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystki o dokonanie zmian w planie 
finansowym Wydziału i w ramach swoich środków Wydział wygospodarował kwotę  
50 000,00 zł, dodatkowo są środki z rezerwy ogólnej, tj. 47 000,00 zł. Ogółem jest to kwota 
97 000,00 zł, którą trzeba zabezpieczyć celem wydatków dla Domu Wczasów Dziecięcych  
w Moryniu. Skarbnik powiedziała, że ostatnia kwota 15 000,00 zł są to środki finansowe, 
którymi zwiększa się wydatki, jak i zmniejsza wydatki. Środki były przekazane na zarządzanie 
kryzysowe, w związku z zabezpieczeniem przeciwpowodziowym w Powiecie i zgodnie  
z ustawą, która dotyczy zarządzania kryzysowego Powiat ma prawo wydatkowania środków, 
nie mając nawet planów finansowych na tych paragrafach. Skarbnik poinformowała,  
że ustawodawca sformułował to tak, że na kolejnej sesji można będzie przedłożyć projekt  
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i w związku z tym, że ta okoliczność była nieprzewidywalna, konieczna i jest uregulowana  
w ustawie, przedkłada się to na sesję w tym momencie. Są to koszty związane z opłacaniem 
zakwaterowania, wyżywienia strażaków i kadetów, którzy byli w Powiecie przekazani do 
pomocy przy powodzi. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2024-2039 (druk nr 10/V): 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że przedmiotowy projekt uchwały odnosi się 
do pierwszego projektu uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu na 2024 r. W WPF 
dokonano zmian w zakresie przedsięwzięć, o których była mowa w zakresie zwiększenia 
łącznych nakładów ogółem, limitu wydatków na realizację zadania w roku budżetowym oraz 
limitu zobowiązań w kwestii domów pomocy społecznych prowadzonych przez stowarzyszenia 
jak również w zakresie zmniejszeniu łącznych nakładów ogółem, limitu wydatków na realizację 
zadania w roku budżetowym oraz limitu zobowiązań w kwestii modernizacji budynku ZSP  
w Gryfinie. Ponadto Skarbnik poinformowała, że w objaśnieniach zawarte są wszelkie zmiany, 
które były dokonane przez Zarząd Powiatu od poprzedniej sesji do chwili obecnej. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2024-2039 (druk nr 11/V): 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
Ad. 5 Zapoznanie się z protokołem nr 1/24 Zespołu Kontrolnego z przeprowadzonej 

kontroli w zakresie sprawdzenia przebiegu monitorowania realizacji „Powiatowej 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Gryfińskim na lata 
2023-2029” za okres od 2023 r. do czasu przeprowadzenia czynności kontrolnych 
oraz wypracowanie wystąpienia pokontrolnego. 

 
Przewodnicząca Marianna Kozik powiedział, że Zespół Kontrolny Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu w Gryfinie w składzie: 

1. Przewodnicząca Zespołu Marianna Kozik, 
2. Członek Zespołu Beata Piekarz, 
3. Członek Zespołu Grzegorz Dobrowolski, 

w dniach 22 sierpnia 2024 r. i 16 września 2024 r. przeprowadził kontrolę w zakresie 
sprawdzenia przebiegu monitorowania realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych w Powiecie Gryfińskim na lata 2023-2029” za okres od 2023 r.  
do czasu przeprowadzenia czynności kontrolnych, tj. do dnia 6 września 2024 r. 
 
Komisja Rewizyjna zapoznała się z protokołem z kontroli Zespołu Kontrolnego Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie (zał. nr 3) i wypracowała wystąpienie pokontrolne, które 
przyjęła jednogłośnie (zał. nr 4, znak: BRZ.0012.2.5.2024). 
 
Ad. 6  Powołanie Zespołu Kontrolnego do przeprowadzenia kontroli w zakresie spełniania 

standardów w placówkach opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych przez 
Powiat Gryfiński. 
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Przewodnicząca Komisji Marianna Kozik zaproponowała zwołanie Zespołu Kontrolnego  
na dzień 7 listopada br. oraz powołała Zespół w składzie: 
1. Marianna Kozik – przewodnicząca; 
2. Beata Piekarz – członek, 
3. Grzegorz Dobrowolski – członek, 
do przeprowadzenia kontroli w zakresie w zakresie spełniania standardów w placówkach 
opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych przez Powiat Gryfiński. 
 
Ad. 7 Sprawy różne, informacje, wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Komisji Marianna Kozik powiedziała, że Członkowie Komisji Rewizyjnej 
otrzymali projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przekazania skargi według 
właściwości wraz z materiałem poglądowym celem zapoznania. Przedmiotowy projekt 
uchwały zostanie wprowadzony do porządku obrad V sesji Rady Powiatu.  
 
Radny Grzegorz Dobrowolski złożył zapytanie, czy przed okresem zimowym byłaby 
możliwość naprawy nawierzchni drogi powiatowej na odc. Steklno – Włodkowice oraz 
poszerzenia drogi wraz z uzupełnieniem poboczy w miejscu, gdzie po obu stronach drogi 
znajdują się duże drzewa, których korzenie spowodowały jej zwężenie. Ruch samochodowy 
jest szczególnie utrudniony przy mijaniu się z autobusami i samochodami ciężarowymi,  
co powoduje konieczność zjazdu na pobocze-skarpę (zapytanie znak: BRZ.0012.2.5.2024.MR 
stanowi zał. nr 5). Następnie zapytał o doświetlenie miejscowości Babinek w pasie drogi 
powiatowej. Jadąc od strony Widuchowej w stronę Lubanowa wjeżdżając na krzyżówkę  
w środku m. Babinek jest jedna lampa, której światło pada między bloki. Jednym z tych bloków 
jest dwunastorodzinny blok, który zupełnie nie jest oświetlony. Na krzyżówce nie ma lampy 
wjeżdżając od strony Lubicza ani wjeżdżając od strony Lubanowa do tego bloku. Dodał, że 
niejednokrotnie z powodu braku oświetlenia pogotowie ratunkowe miało problem dojazdu 
główną drogą do tego bloku.  
 
Wicestarosta Gryfiński Wojciech Konarski opowiedział, że niewątpliwie jest to zadanie 
gminy. Nie ma znaczenia, że jest to w pasie drogi powiatowej. Gmina Banie jest 
odpowiedzialna za to zadanie, do Powiatu gmina jedynie występuje z wnioskiem o użyczenie 
terenu. Dodał, że mógłby podać wiele przykładów, kiedy gminy w poprzednich latach 
występowały o użyczenie terenu na postawienie oświetlenia. Ma wiedzę, że gminy chcąc 
zmniejszyć koszty stawiały również lampy solarne, gminy na ten cel również pozyskiwały 
środki zewnętrzne. Dodał, że jest to wniosek zasadny, ale Gmina jest właściwa do jego 
realizacji.  
 
Na tym 5 posiedzenie zakończono o godz. 14:45. 
 
 
Protokół sporządziły: 
 
Magdalena Romankiewicz 
 
Julia Grzegorczyk 
 
 Przewodnicząca Komisji 
 
 Marianna Kozik 


